

EN Manufacturer's instruction and information
FR Instructions et informations du fabricant

EN INSTRUCTIONS AND INFORMATION OF THE MANUFACTURER

WARNING: carefully read this information note before starting to use the ppe.

The user must keep this document for the entire life of the personal protective equipment (ppe), observing its contents. If, after reading, the user still has doubts, he must contact the security officer before using the ppe. In case of further needs, the user can contact the manufacturer. The gloves described in this information note can achieve the required level of protection only if used and maintained as prescribed. This ppe is personal, do not transfer it to others and do not alter the intended use.

MANUFACTURER: BERNABE COTE D'IVOIRE - 99, Bd de Marseille 01 BP 1867 - R.C. Abidjan 758 - Abidjan 01 - Republique de Cote d'Ivoire

MODEL: SENSE

USE: category I gloves: only for minor risks. The gloves comply with the safety features provided by the EN ISO 21420:2020 standard on the general requirements of protective gloves. The gloves are intended for general maintenance in dry environments without danger of mechanical, chemical, electrical or thermal hazards. Not suitable for any other use.

INSTRUCTIONS FOR CLEANING, DISINFECTION, STORAGE AND MAINTENANCE: gloves should be stored in a clean, dry place at temperatures between + 10 ° c and + 35 ° c. They must not be exposed to direct sunlight. After each use, the gloves must be cleaned immediately. These gloves cannot withstand washing, dirt residues should be cleaned with a soft bristle brush. If the gloves get contaminated by chemicals substances, these should be removed with a light detergent solution, rinse thoroughly and leave to dry in the open air; never place in direct contact with a heat source. Never use substances such as alcohol, methyl ethyl ketone, diluents, petroleum gasoline or any other type of chemical cleaning agent. Such substances could damage the materials causing weakening not visible to the user jeopardizing the original protective characteristics.

STORAGE EXPIRY TERM - DURATION OF PPE: due to the numerous factors (temperature, humidity, etc.) It is not possible to define with certainty the duration of the storage of the gloves. If correctly stored, the mechanical properties remain unchanged up to 5 years from the production date.

MEANING OF THE MARKINGS ON THE PPE On each glove are indicated:

- Conformity marking
- Norms
- Security requirements and / or safety category
- Item number
- Date of production (mm / yy)
- Name of the manufacturer
- Size of glove

NORMATIVE REQUIREMENTS: the CE marking certifies that the gloves meet the essential requirements of regulation (eu) 2016/425, relating to personal protective equipment (ppe), with reference to ergonomics, safety, comfort and solidity.

DECLARATION OF CONFORMITY: the declaration of conformity can be downloaded from the website <https://hive.bernabeafrique.com/>

DISPOSAL: the gloves have been made without the use of toxic or harmful materials. Special waste must be considered: assessing the hazardousness according to use and to the laws in force. Entrust the disposal of a company authorized to waste management according to national and local legislation. Do not leave your gloves in the environment.

Reg. (EU) 2016/425

Cat: I



EN21420:2020



GANT D'ENTRETIEN POLYVALENT

SENSE

S A F E T Y

HIVE



Manufacturer / Fabricant:
BERNABE COTE D'IVOIRE - 99, Bd de Marseille 01 BP 1867
R.C. Abidjan 758
Abidjan 01 - Republique de Cote d'Ivoire

<https://hive.bernabeafrique.com/>
hivesupport@bernabeafrique.com

Art. 83636 Made in China



FR INSTRUCTIONS ET INFORMATIONS DU FABRICANT

ATTENTION: lire attentivement cette note informative avant d'utiliser le EPI

Ce document doit être conservé pendant toute la durée de vie de l'équipement de protection individuelle (EPI), en observant le contenu. En cas de doute ou d'interrogation, il est nécessaire de contacter au préalable le responsable de sécurité. Pour toute information complémentaire, il est conseillé de contacter le fabricant. Les gants de protection décrits dans cette note informative garantissent le niveau de protection souhaité seulement s'ils sont employés et entretenus comme indiqué. Cet EPI est personnel, ne pas le céder aux autres et ne pas altérer sa destination d'usage.

FABRICANT: BERNABE COTE D'IVOIRE - 99, Bd de Marseille 01 BP 1867 - R.C. Abidjan 758 - Abidjan 01 - République de Cote d'Ivoire

MODÈLE: SENSE

UTILISATION: Gants de catégorie I: uniquement pour les risques mineurs. Les gants sont conformes aux caractéristiques de sécurité fournies par la norme EN ISO 21420:2020 sur les exigences générales relatives aux gants de protection. Les gants sont destinés à la maintenance générale dans des environnements secs sans risque de danger mécanique, chimique, électrique ou thermique. Ne convient à aucune autre utilisation.

INSTRUCTIONS POUR LE NETTOYAGE, LA DÉSINFECTION, LA CONSERVATION ET L'ENTRETIEN: Les gants doivent être rangés dans un endroit sec et propre, à une température ambiante entre + 10°C et + 35°C. Les gants ne doivent pas être exposés à la lumière directe du soleil. Après chaque usage les gants doivent être nettoyés immédiatement. Les gants ne supportent pas le lavage, ils doivent être nettoyés uniquement à l'aide d'une brosse à poils souples. Les tâches de substances contaminantes doivent être enlevées avec une solution détergente, les gants doivent être rincés soigneusement et séchés en plein air; JAMAIS mettre en contact direct avec une source de chaleur. Aucun détergent chimique tel que l'alcool, le méthylène, les solvants, l'essence, les huiles ni aucune autre sorte d'agent chimique ne peuvent être utilisés pour les nettoyer. Ces substances peuvent abîmer la composition matérielle du gant et causer des altérations invisibles à l'œil nu de l'utilisateur mais qui changeraient les caractéristiques de protection originales.

DÉLAI DE STOCKAGE - DURÉE DE VIE DE L'EPI : Il n'est pas possible de déterminer une durée d'utilisation qui est liée à des facteurs tels que l'humidité, la température de stockage, ainsi qu'aux conditions de travail. Une conservation correcte des gants garantit leurs propriétés mécaniques jusqu'à 5 ans de la date de production.

SIGNIFICATION DES MARQUAGES SUR L'EPI: Sur chaque gant se trouvent des informations à propos de:

- Marquage de conformité
- Normes de référence
- Prescriptions et/ou catégorie de sécurité
- Le code d'identification des gants
- Date de fabrication (mm/aa)
- La marque du constructeur
- Taille des gants

RÉFÉRENCES NORMATIVES: Le sigle CE garantit que les gants sont conformes aux normes établies par la Directive Européenne 2016/425, relative aux équipements de protection individuelle (EPI), en ce qui concerne l'ergonomie, l'innocuité, le confort et la solidité.

DÉCLARATION DE CONFORMITÉ: la déclaration de conformité peut être téléchargée à partir du site internet <https://hive.bernabeafrique.com/>

RECYCLAGE: Les gants ont été fabriqués sans l'utilisation de matériaux toxiques ou nocifs. Ils doivent être considérés comme des déchets spéciaux: évaluez le danger en fonction de l'utilisation et des lois en vigueur. Confier la tâche à une entreprise autorisée à gérer les déchets conformément à la législation nationale et locale. Ne laissez pas vos gants dans l'environnement.